

# Social media toolkit: Apple Health Expansion

## (Arabic)

### Social media messages

#### **English**

If you previously applied for Washington Apple Health and were denied due to your immigration status, you may be eligible for Apple Health Expansion starting July 1, 2024. Apple Health Expansion provides coverage for adults age 19 and older with certain immigration statuses, including people who are undocumented.

Applications open at 8 a.m. on June 20. Mark your calendars! This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. See if you are eligible and learn how to apply online at <a href="https://hca.wa.gov/apple-health-expansion">hca.wa.gov/apple-health-expansion</a> #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

#### (Arabic)

إذا قدمتَ طلبًا سابقًا لـ Washington Apple Health وتم رفضه بسبب حالة الهجرة خاصتك، فقد تكون مؤهلاً لـ Apple Health وتم رفضه بسبب حالة الهجرة خاصتك، فقد تكون مؤهلاً لـ Washington Apple Health اعتبارًا من 1 يوليو 2024. يوفر Apple Health Expansion تغطية للبالغين الذين تبلغ أعمار هم 19 عامًا فأكثر، والذين لديهم حالات هجرة معينة، بما في ذلك الأشخاص غير الموثقين.

يفتح تقديم الطلبات الساعة 8 صباحًا في 20 يونيو. احفظ هذا التاريخ! يتمتع هذا البرنامج الجديد بأماكن تسجيل محدودة ومن المتوقع أن تكتمل الأعداد بسرعة. تحقق مما إذا كنتَ مؤهلاً وتعرف على كيفية التقديم عبر الإنترنت على الرابط التالي

hca.wa.gov/apple-health-expansion #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

#### Enalish

Don't wait, save the date! Applications for Apple Health Expansion open at 8 a.m. on June 20. This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. You can apply online, over the phone, or you can schedule an in-person or virtual appointment with a navigator or certified broker to walk you through the application process on June 20. Support is available in over 200 languages. #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

Learn how you can prepare at hca.wa.gov/apple-health-expansion

#### (Arabic)

لا تنتظر، واحفظ التاريخ! يفتح تقديم الطلبات لـ Apple Health Expansion الساعة 8 صباحًا في 20 يونيو. يتمتع هذا البرنامج الجديد بأماكن تسجيل محدودة ومن المتوقع أن تكتمل الأعداد بسرعة. يمكنك تقديم الطلب عبر الإنترنت أو عبر الهاتف أو يمكنك تحديد موعد شخصي أو عبر الإنترنت مع موجه أو وسيط معتمد ليساعدك في عملية التقديم في 20 يونيو. يتوافر الدعم بأكثر من 200 لغة. #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

تعرف على كيفية الاستعداد على الرابط التالي hca.wa.gov/apple-health-expansion

## Social media post graphics

Use these social media graphics to post to Facebook, Instagram, LinkedIn, and X (Twitter) feeds.

## English





### (Arabic)





## **Accessing images**

Download a zip file of these images for use.